
Desitjós per al nou any 

En aquest mes de desembre, quan j a queda ben poc 
per acomiadar-nos del 2000, s'escau fer balanç de 
tot el que ha passat durant aquest any, un any que 
posa fi a un mil·lenni plagat d'esdeveniments i 
actuacions. 
Hem acabat projectes que signifiquen un salt 
endavant per a la ciutat com el parc firal i hem 
avançat en d'altres com el teatre auditori, la cons-
trucció del qual j a ha entrat en la recta final. D' altra 
banda, també hem apostat per la creació d'un 
Centre de Dia d'Alzheimer, amb la intenció de 
facilitar la vida diària d'aquest malalts i de les 
seves famílies. I és que el benestar dels ciutadans 
i de les ciutadanes ha estat sempre una de les 
prioritats de l'equip de govern. Aquest benestar es 
tradueix també en aspectes de convivència ciuta-
dana en els quals estem incidint mitjançant la 
campanya "Granollers -i- cívic" que impulsem 
conjuntament la Federació d'Associacions de 
Veïns i l'Ajuntament. 
Durant el proper any anirem veient nombroses 
transformacions que canviaran la fesomia de la 
ciutat com la reforma de la plaça de l'Església i la 
construcció del Palau de Justícia que en els prò-
xims anys possibilitarà que disposem d'un equi-
pament judicial de primer ordre. Projectes als 
quals s'ha sumat el soterrament d'un tram de la 
línia del tren Barcelona-Portbou, una aposta de 
futur que suposarà un canvi substancial en la trama 
urbana i que permetrà una millor comunicació 
entre barris. En aquest mateix sentit, l'esperada 
Ronda Nord també hauria de contribuir a millorar 
el trànsit a la nostra ciutat i les comunicacions amb 
els municipis propers. 
L'any 2000 també ha estat un any de desaparicions, 
la més propera, la més sobtada, la més colpidora, la 
del regidor de Serveis Municipals i Via Pública, 
l'amic Rafa González. Hem pogut compartir amb 
ell poc més d'un any de legislatura en què, com tot 
el que feia, va treballar amb entusiasme per la ciutat 
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que tant estimava. L'acord que va aconseguir amb 
les operadores de cable a Granollers ha estat un 
model a imitar per d'altres ciutats. I ara el que hem 
de fer és continuar la seva feina amb la màxima 
il·lusió, tal com a ell li hauria agradat, per aconse-
guir que la nostra ciutat entri a fomiar part de 
l'anomenada societat de la informació o del co-
neixement, un repte que hem assumit. 
Lamentablement, massa vegades durant aquests 
mesos hem hagut de sortir davant l'Ajuntament 
per expressar el nostre rebuig per tants atemptats 
teiToristes, assassinats que enguany han estat més 
propers i sentits que mai. Sens dubte, es tracta del 
motiu més important de preocupació que avui 
tenim a l'Estat, per al qual totes i tots treballem 
desitj ant cercar una solució que basada en el diàleg 
i l'estat de dret ens permeti viure en pau i harmo-
nia. Un anhel que estic segur comparteixen totes 
les ciutadanes i tots els ciutadans de Granollers i 
que formarà part dels nostres desitjós per al nou 
mil·lenni. 

Josep Pujadas i Maspons 
Alcalde de Granollers 
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